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SUITABLE FOR AGES 18 MONTHS+

PLEASE FOLLOW THESE INSTRUCTIONS CAREFULLY AND KEEP THIS INSTRUCTION BOOKLET FOR FUTURE 
REFERENCE.

DUE TO CONTINUAL IMPROVEMENTS ACTUAL PRODUCT MAY BE DIFFERENT TO ILLUSTRATIONS

Not for children under 18 Months. To be used under the direct 
supervision of an adult. 

Any packaging ties, bags and screws are not part of the 
product. For safety please remove and discard any 

packaging ties, bags and screws before giving this toy to your 
child.



ENGLISH MANUAL - CONTENTS

1.
1.1 Safety Information ................................................................................................ 3

1.2 Label Information .................................................................................................. 3

1.3 Battery Safety ........................................................................................................ 3

1.4 Battery Installation ................................................................................................ 4

IMPORTANT INFORMATION

2

2.1 Usage Instructions ................................................................................................ 4
PRODUCT DETAILS2.

If you have any issues with your product or have any questions, 
please contact us via email:

help@thinkgizmos.com

This is the quickest way to resolve any problems. You will be sur-
prised how fast we will get back to you on email with a resolution.

All our products are covered by our manufacturer’s warranty, details 
can be found on page 5.

For more of our brilliant products, search Amazon for “Think Gizmos”.

Think Gizmos 
“Small enough to care. Big enough to deliver”.
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WARRANTY
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1. IMPORTANT INFORMATION
1.1 Safety Information

1.3 Battery Safety
1) Use only brand new batteries of the correct size and power.
2) Do not mix old and new batteries, different types of batteries (zinc, alkaline or 
rechargeable).
3) If using rechargeable batteries, ensure they are all the same capacity.
4) Do not try and charge non-rechargeable batteries.
5) Rechargeable batteries should be charged by an Adult or under Adult supervision. Stop 
charging immediately if you notice any abnormal behaviour.
6) Do not throw batteries in the fire.
7) Replace all batteries of the same type/brand at the same time.
8) The supply terminals are not to be short circuited.
9) Remove empty batteries from the product.
10) Batteries should be changed by an Adult.
11) If the toy is going to be inactive for a long period of time, please remove all batteries.
12) For your safety, please operate according to these instructions.

Thank you for purchasing the Interactive Toy Rabbit. Please read through this instruction 
manual before use as it contains all the information you need about how to correctly enjoy 

this product.

CAUTION
ELECTRONIC PRODUCT
Do not leave children aged 6 or below unattended with this toy. This product should be 
used in accordance with this user manual in a safe way to avoid electric shock.

ADULT SUPERVISION REQUIRED
WARNING! Do not try to modify this product in any way as this may invalidate your 
warranty.
WARNING! Contains small parts, child supervision is required at all times.

1.2 Label Information
DO NOT WASH

DO NOT BLEACH

DO NOT TUMBLE DRY

DO NOT IRON

DO NOT DRY CLEAN
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1.4 Battery Installation

Interactive Toy Rabbit Battery Information:

	● A small crosshead screwdriver (Phillips) is required to remove the battery compartment 
on the Interactive Toy Rabbit. Insert 2x AA batteries (supplied) into the battery 
compartment observing the correct polarity as indicated.

	● Re-fit the battery cover and secure with the screw.

(Warning - Remove the batteries if the Toy is not going to be used for a long time.)

2.1 Usage Instructions
Once the batteries have been inserted switch the Interactive Toy Rabbit on with the on/off 
switch.
Place the Carrot in front of the rabbits nose and the rabbit will make eating noises.

Press the button on the left side of the rabbit and the rabbit will make noises and start to 
walk, press the button again to stop the rabbit.

Press the touch pad on the right side of the rabbit and the rabbit will make cute noises.

2. PRODUCT DETAILS

Once switched on the rabbit will make noises occasionally, to disable this switch the on/off 
switch to off.



WARRANTY
Warranty Information

Think Gizmos, Unit 19, Lawson Hunt Industrial Park,
Broadbridge Heath, West Sussex, RH12 3JR

Tel.: +44/(0)203 384 8304 
help@thinkgizmos.com ● www.thinkgizmos.com

What is Covered:
This warranty covers any defects in materials or workmanship, with the exceptions stated 
below.

How Long Coverage Lasts:
This warranty runs for 2 Year from the date your Interactive Toy Rabbit is delivered.

What is not covered:
Any problem that is caused by abuse, misuse, or an act of God (such as a flood) are not 
covered.

What We Will Do:
If the Product proves defective during the warranty period, we will provide you with the 
instructions for the return, and we will take one of the following actions: (i) replace the 
Product with a product that is the same or equivalent to the Product you purchased; (ii) 
repair the Product; or (iii) refund to you the whole of or part of the purchase price of the 
Product.

How To Get Service:
To obtain instructions on how to obtain service under this warranty, contact our customer 
service by phone or email. You will find the contact details of our customer service below. 
Customer service may ask you questions to determine your eligibility under this warranty, 
and if you are eligible you’ll be given instructions for returning the defective Product. If 
we send you a replacement or repair your Product, we will pay the cost of delivering the 
replacement or repaired Product to you. 

Do not return the item to the original place of purchase, please contact Think 
Gizmos direct.
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TG813 INTERACTIVE TOY RABBIT

GEEIGNET FÜR ALTER 18 MONATE+

BITTE BEFOLGEN SIE DIESE ANWEISUNGEN SORGFÄLTIG UND BEWAHREN SIE DIESE BEDIENUNG-
SANLEITUNG ZUM SPÄTEREN NACHSCHLAGEN AUF.

AUFGRUND STÄNDIGER VERBESSERUNGEN KANN DAS TATSÄCHLICHE PRODUKT VON DEN ABBIL-
DUNGEN ABWEICHEN

Bedienungsanleitung

Nicht für Kinder unter 18 Monaten. Benutzung unter 
direkter Aufsicht eines Erwachsenen.

Etwaige Verpackungsbänder, Tüten und Schrauben sind 
nicht Bestandteil des Produktes. Bitte entfernen und 

entsorgen Sie aus Sicherheitsgründen alle
Verpacken Sie Bänder, Beutel und Schrauben, bevor Sie 

Ihrem Kind dieses Spielzeug geben.

Deutsch       p

Francais       p

Italiano        p

Español        p

English	        p 1

6

11

16

21



DEUTSCHE ANLEITUNG - INHALT
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Wenn Sieein Problem mit Ihrem Produkt haben, bitten wir Sie, uns 
unter folgender Adresse zu kontaktieren :

help@thinkgizmos.com

Dies ist der schnellste Weg, um jedes Problem zu lösen.
Alle unsere Produkte sind durch unsere Garantie  abgedeckt, deren 

Details auf Seite 11 zu finden sind.

Um alle unsere Produkte zu finden, laden wir Sie ein, bei Amazon 
nach “Think Gizmos” zu suchen.

Think Gizmos
“Auf menschlicher Ebene, um Ihnen die beste Zufriedenheit zu 

bieten”

Garantieinformationen ............................................................................................. 11
GARANTIE

1.
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2.1 Gebrauchsanweisung ........................................................................................  10
PRODUKTDETAILS2.
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1. WICHTIGE INFORMATIONEN
1.1 Sicherheitsinformationen

1.3 Wichtige Informationen zu den Batterien

Wir gratulieren zum Kauf dieses Interactive Toy Rabbit. Bitte lesen Sie sich diese 
Bedienungsanleitung vor der Verwendung durch, da sie alle Informationen enthält, die Sie 

benötigen, um dieses Produkt ordnungsgemäß zu bedienen.

ACHTUNG
ELEKTRONISCHES PRODUKT
Verlasse Kinder nicht im Alter von 6 oder unter unbeaufsichtigt mit diesem Spielzeug. 
Dieses Produkt sollte gemäß dieser Bedienungsanleitung sicher verwendet werden, um 
einen Stromschlag zu vermeiden.

AUFSICHT VON ERWACHSENEN ERFORDERLICH
WARNUNG! Versuchen Sie nicht, dieses Produkt auf irgendeine Art und Weise zu 
modifizieren, da Ihre Garantie dadurch erlöschen kann.
WARNUNG! Enthält Kleinteile. Aufsicht von Erwachsenen ist immer erforderlich.

1) Verwenden Sie ausschließlich neue Batterien der richtigen Größe und Spezifikation.
2) Verwenden Sie keine alten und neuen Batterien, verschiedene Arten von Batterien (Zink, 
Alkali oder wiederaufladbar) zusammen.
3) Wenn Sie wiederaufladbare Batterien verwenden, stellen Sie sicher, dass sie dieselbe 
Kapazität aufweisen.
4) Versuchen Sie nicht, nicht-wiederaufladbare Batterien aufzuladen.
5) Wiederaufladbare Batterien sollten von einem Erwachsenen oder unter Aufsicht von 
Erwachsenen aufgeladen werden. Beenden Sie den Ladevorgang unverzüglich, wenn Sie 
Anomalitäten erkennen.
6) Werfen Sie Batterien nicht ins Feuer.
7) Tauschen Sie alle Batterien derselben Art/Marke gleichzeitig aus.
8) Die Einspeisklemmen dürfen nicht kurzgeschlossen werden.
9) Entfernen Sie leere Batterien aus dem Produkt.
10) Batterien sollten von einem Erwachsenen ausgewechselt werden.
11) Entfernen Sie alle Batterien, wenn der Interactive Toy Rabbit für längere Zeit nicht 
verwendet wird.
12) Bedienen Sie den Interactive Toy Rabbit zu Ihrer eigenen Sicherheit gemäß dieser 
Anweisungen.

1.2 Etiketteninformationen
NICHT WASCHEN

NICHT BLEICHEN

NICHT IM TROCKNER TROCKNEN

KEIN BÜGELN

REINIGE CHEMISCH NICHT
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1.4 Einlegen der Batterien

Interactive Toy Rabbit Batterie Informationen:

	● Zum Entfernen des Batteriefachs am Interactive Toy Rabbit ist ein kleiner 
Kreuzschlitzschraubendreher (Phillips) erforderlich. Legen Sie 2x AA-Batterien 
(mitgeliefert) in das Batteriefach ein und achten Sie dabei auf die richtige Polarität.

	● Bringen Sie die Batterieabdeckung wieder an und befestigen Sie sie mit der Schraube.

(Warnung - Entfernen Sie die Batterien, wenn das Spielzeug längere Zeit nicht benutzt wird.)

2.1 Gebrauchsanweisung
Schalten Sie nach dem Einlegen der Batterien den Interaktiven Hasen mit dem Ein-/
Ausschalter ein.
Legen Sie die Karotte vor die Nase des Kaninchens und das Kaninchen macht 
Fressgeräusche.

Drücken Sie den Knopf auf der linken Seite des Hasen und der Hase macht Geräusche und 
beginnt zu laufen, drücken Sie den Knopf erneut, um den Hasen zu stoppen.

Drücken Sie das Touchpad auf der rechten Seite des Hasen und der Hase macht niedliche 
Geräusche.

2. PRODUKTDETAILS

Nach dem Einschalten macht der Hase gelegentlich Geräusche, um dies zu deaktivieren, 
schalten Sie den Ein-/Ausschalter auf Aus.



GARANTIE
Garantieinformationen

Think Gizmos, Unit 19, Lawson Hunt Industrial Park,
Broadbridge Heath, West Sussex, RH12 3JR

Tel.: +44/(0)203 384 8304 
help@thinkgizmos.com ● www.thinkgizmos.com

Was ist abgedeckt:
Die Garantie deckt alle Defekte von Materialien und der Verarbeitung, mit Ausnahme der 
unten angeführten Fälle.

Wie lange die Garantie gilt:
Die Garantie gilt für 2 Jahr ab dem Lieferdatum Ihrer Interactive Toy Rabbit.

Was nicht abgedeckt ist:
Jedes Problem das durch Missbrauch oder höhere Gewalt (wie Überschwemmung) entsteht 
ist nicht gedeckt.

Was wir tun werden:
Sollte das Produkt innerhalb der Laufzeit der Garantie als defekt befunden werden, 
erhalten Sie Anweisungen für die Rückgabe und wir werden eine der folgenden Handlungen 
vornehmen: (i) wir tauschen das Produkt gegen ein gleiches oder gleichwertiges Produkt 
um, (ii) wird reparieren das Produkt, oder (iii) wir erstatten Ihnen den vollen oder einen 
Teilbetrag des Kaufpreises des Produkts zurück.

Wie man Service in Anspruch nehmen kann:
Kontaktieren Sie unseren Kundendienst per Telefon oder E-Mail, um Anweisungen zu 
erhalten wie Sie eine Serviceleistung unter diesen Garantiebestimmungen erhalten. Sie 
finden die Kontaktdaten unseres Kundendienstes weiter unten. Unser Kundendienst kann 
Ihnen Fragen stellen, um festzustellen, ob es sich um einen Garantiefall handelt. Sollte dies 
der Fall sein, erhalten Sie Anweisungen zur Rücksendung des defekten Produkts. Sollten wir 
Ihnen einen Ersatz schicken oder das Produkt reparieren, übernehmen wir die Lieferkosten.

Schicken Sie den Artikel nicht an den Händler zurück bei dem Sie ihn erworben 
haben, sondern kontaktieren Sie bitte Think Gizmos direkt.
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TG813 INTERACTIVE TOY RABBIT

ADAPTÉ AUX ÂGES DE 18 MOIS ET PLUS

VEUILLEZ SUIVRE ATTENTIVEMENT CES INSTRUCTIONS ET CONSERVER CE LIVRET D’INSTRUCTIONS 
POUR RÉFÉRENCE ULTÉRIEURE.

EN RAISON D’AMÉLIORATIONS CONTINUES, LE PRODUIT RÉEL PEUT ÊTRE DIFFÉRENT DES 
ILLUSTRATIONS

Manuel de l’utilisateur

Pas pour les enfants de moins de 18 mois. A utiliser sous 
la surveillance directe d’un adulte.

Les attaches, sacs et vis d’emballage ne font pas partie du 
produit. Pour des raisons de sécurité, veuillez retirer et 

jeter tout
attaches d’emballage, sacs et vis avant de donner ce jouet 

à votre enfant.
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